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Toelichtende nota 
 

Recent stelde ik een schriftelijke vraag over de Heirstraat en het wegdek daar. Ik 
kreeg hier op 29 januari een antwoord op. Dit ging vooral over een aantal 

bevindingen, zonder een echte oplossing te benoemen. Daarom had ik nog volgende 
vragen: 

 
Vragen: 

 
- Is het stadsbestuur hier al eens ter plaatse gaan kijken? 

- Fijn om te horen dat de toestand mee wordt geëvalueerd, maar is er ook al zicht 
op een timing wanneer deze slijtage kan aangepakt worden? Graag een timing 

voorzien voor berekening van kosten en uitvoeren van werken. 

 

 
         Karl Lauwers 
 


